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Futbol. El Barcelona, a semifinals de la 
Champions femenina al guanyar 1-0 l'Atletic. 

Voleibol. El Balafia Vblei lIoga pavellons 
privats per falta d'espai al 'seu' Municipal. 

Obert ervacances 
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La Paeria manté operatives aquest mes les pistes de les Basses perque els atletes lleidatans que 
van al Campionat d'Espanya preparin la competició 1I Els tecnics agraeixen aquesta mesura 
JOS~ CARLOS MONGE 
I LLEIDA I Les pistes d'atletisme de -: --
les Basses, tradicionalment tan-
cades durant el mes d'agost per 
les vacances dels empleats mu
nicipals, estan tanmateix ober
tes durant aquest mes, perque 
els atletes lleidatans que parti
ciparan en els diferents Cam
pionats d'Espanya al setembre 
puguin preparar la competició. 
EIs tecnics que preparen els atle
tes agraeixen aquesta decisió, ja 
que l'alternativa no és cap altra 
que anar a entrenar-se a locali
tats on no tanquen les instaHaci
ons, amb la consegüentdespesa 
economica que representa. 

"A l'agost es tariquen les pis
tes perque els empleats puguin 
fer vacances, pero en aquesta 
ocasió hem cregut que no s'ha
vien de tancar", explica Sergio 
González, regidor d'Esports de 
la Paeria. 

"El personal sí que fa va
cances, pero la instaHació esta 
oberta per a aquest grup selecte 
d'atletes. Hem optat per obrir 
per donar aquest servei, ja que 
crec que cal comen~ar a donar 
servei a l'esport, tret que els 
responsables sanitaris diguin 
el contrari", afegeix. L'entrenador del L1eida UA, David Rubio, ahir a la pista de les Basses amb dos de les atletes que entrena. 

UN SERVEI A L'ESPORT 

El regidor Sergio González 
justifica la mesura que 
"hem de comen~ar a 
donar servei a I'esport" 

Salvador Porras, un deIs tec
nics que treballen amb els seu s 
pupils a les Basses, record a que 
"vam demanar que s'obrissin 
perque, encara que a Lleida úni
cament tenen la consideració 
d'Esportistes d'Alt Nivell (DAN) 
Aleix Porras i Bernat Erta, hi ha 
gent que té el nivell per compe
tir en Campionats d'Espanya i 
necessita entrenar-se. D'aques
ta manera podem preparar les 
competicions". 

En total, són prop d'una vin
tena els atletes que s'entrenen 
ara a les Basses. 

E1i2 i 13 de setembre esta 
previst a Getafe el Campionat 
d'Espanya Absolut i el 5 i 6 se 
celebra, a Extremadura, la Lliga 
Nacional de Primera divisió, on 
competeixen els equips masculí 
i femení del Lleida DA. 

David Rubio, entrenador 
d'aquest club, va indicar que 
"són campionats importants 

Un grup d'atletes, ahir a la instal·lació municipal. 

i necessitem preparar-los bé". 
"Que la pista estigués oberta a 
l'agost era una necessitat per a 
tots nosaltres. No podem fer ser
vir ni els vestidors ni el gimnas, 
per la qual cosa els atletes han 
de complementar la preparació 
física en gimnasos privats. Es
taria bé que poguéssim utilit
zar-los aquí, evidentment amb 
totes les mesures necessaries, 
com ja fem", afegeix en. aquest 
sentit Rubio. 

D'altra banda, el tecnic desta-

ca també la importancia per al 
club, i per a tot l'atletisme llei
data, que els dos equips, el mas
culí i el femení, puguin seguir a 
la segona divisió de l'atletisme 
estatal. 

Quim Erta també celebra que 
es pugui entrenar a Lleida. "El 
Bernat se'n va haver d'anar a 
Madrid, pero per a nosaltres és 
millor fer la preparació aquí a 
casa." Bernat Erta té el seu pro
xim campionat dilluns vinent a 
Castelló. Bernat Erta, entrenant-se aquesta setmana a les Basses. 


